
Veliko krpanje se je začelo
ŠB lansko leto smo na vellko tarnall, kako se neka-

tere aradnja šole usmorjenega Izobraževanja že
dobotedno podlrajo na glavo učencev In kako bl Jlh
mormU nujno pošteno prenovltl, da bl blle spet
doatojna. Dolgo se nl nlč premaknllo, a apomladl se Je
nenadoma odprl mošnjlček In našal ae Je denar za
temeljlto obnovo, med druglm tudl za tehnlčno šolo
na Vegovl In za zaallno popravllo šole arednjega
uamerjenega Izobraževanja za družboalovje In kul-
turo.

»Naša šola resnično dobiva
novo podobo in zelo smo za-
dovoljni, da bodo naši učenci
končno lahko delali in se učili
v prenovljenih prostorih,« je
dejal Maijan Opeka, pomoč-
nik ravnatelja srednje elektro-
tehnične šole na Vegovi ulici,
ko smo ga povprašali, kako je
z obnavljanjem tega častitlji-
vo starega poslopja, ki je pod
spomeniškim varstvom.

Pravkar so delavci končali
dela na strehi in sicer tisto po-
lovico, katere pred dvema le-
toma niso mogli končati, saj
jim je zmanjkalo denarja. Te-
daj so se lotili kritine in opa-
žev iz lastnih sredstev, zdaj pa
so dobili denar iz sklada mest-

ne izobraževalne skupnosti. Z
novim šolskim letom so dijaki
dobili tudi povsem na novo
urejene sanitarije, kar je pose-
bej pohvalno, saj je znano, da
higiena na šolah že sicer več-
krat šepa.

»V delu so zdaj že projekti
za obnovo električne in vodne
napeljave,« je povedal Marjan
Opeka in dodal, da to že dolgo
kliče po temeljiti obnovi in da
bi radi videli, da bi se dela
čimprej začela.

Fasada, ki je zdaj vredna
pomilovanja, bo tudi kmalu
zagledala lepše dneve. Če bo
vse po sreči, se bo to zgodilo
še letos. Zdaj pripravljajo do-
kumentacijo, kajti sodelujejo

tudi strokovnjaki iz spomeni-
škega varstva. Popravljali in
obnavljali bodo tudi vrata v
šoli, kar pa ne bo poceni zade-
va, kajti treba jih bo ročno iz-
delati, da bodo prav takšna,
kakršna so bila doslej. Tudi
popravilo in zatesnitev oken
bo prišlo na vrsto.

»Ce bo vse teklo, kot smo si
začrtali, bi bila stavba do pri-
hodnjega šolskega leta pov-
sem v novi obleki,« so se še
pohvalili na šoli v Vegovi
ulici.

Ker na šoli ni prostorske sti-
ske, se ji obeta delo v ugodnih
razmerah. Pričakujejo še, da
bodo učenci - okrog 1100 jih
je - znali ceniti trud tistih, ki
so stavbo obnovili in pazili
nanjo.

Manj vesela pa je novica, da
za šolo srednjega usmeijene-
ga izobraževanja za družbo-
slovje in kulturo na Poljanski
cesti, ne bo ostalo kaj dosti
denarja. Lotili so se le najruy-
nejših zadev. Zdaj obnavljajo
streho, saj je tako dotrajana,
da se je del nje lansko leto že
skorajda sesul. Dobili bodo
tudi nove dimnike. Tudi ti so
bili tako razmajani, da bi se že
ob lažjem potresnem sunku
sesedli. V hiši so še pleskarji.
Na vrsti so okna. Žal tega niso
mogli narediti poleti, ker so
imeli izvajalci druge obvezno-
sti. »N-a žalost se ni šola dogo-
varjala z izvajalci in tako je

pleskanje na vrsti zdaj, ko se
je pouk že začel,« je malce po-
tožil ravnatelj šole Jaro
Komac.

Predvidevajo, da jih bodo
še priključili na KEL, vendar
ni gotovo, ali se bo to zgodilo

še letos. Radi pa bi videli, da
bi se pleskarji lotili učilnic, ki
so že zelo zanemaijene, a
vprašanje je, ali se bo za to
našel denar. No, poleg tega pa
bi bilo primerneje, če bi to po-
čeli med počitnicami.
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